
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 127
Er ministeren enig i, at den eksisterende forskning om bevarelse af gamle
husdyrracer viser, at fjerner vi de gamle husdyrracer fra de økologiske/biody-
namiske miljøer og sætter dem ind i en moderne industriel produktion, vil der
med tiden ske ændringer i deres arvemasse, og at man dermed ikke kan tale
om en bevaring af husdyrracerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. september 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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